
Sivistyslautakunta § 24 16.11.2021

MUUT ASIAT

Sivltk 16.11.2021 § 24 Kokouksessa esille tulleet asiat:

1. Minna Ali-Haapala tiedusteli, miten Toholammin kouluissa suhtaudutaan
 uskonnollisten tilaisuuksien järjestämiseen.
  Toholampi noudattaa Opetushallituksen ohjeistuksia siten, että 
  suomalainen kulttuuriperintö tulee otetuksi huomioon.

  2. Minna Ali-Haapala kysyi Virpi Ali-Haapalan tekemän Toholammin
  liikenneympyrän somistamista koskevan valtuustoaloitteen etenemisestä.
  Aloite on valmistelussa.

  3. Jukka Rimpioja esitti huolensa siitä, että ulkopäiväkoti Kanervien lapset
  joutuvat siirtymään yhteen ulkoilukohteeseensa Kuusiston hiihtoladun yli.
  Asia selvitetään ja mahdollinen turvallisuuspuute korjataan.
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